
VMÅSØYKOMMrllrE

Utvalg:
Møtested:
Møtedato:

TILLEGGS SAKLISTE

Kommunestyret
Havøysund Hotell - møterommet
14.06.2018 Tid: kI.09.00

SAKLISTE

Saksnummer Journr.

18/42 t6t586
REFERATSAK KOMMUNESTYREMØTE 14.06.1 8

18143 t6t960
VEDTAKSLOGG JUNI2Ol8

18144 t8t339
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14. JUNI
2018 . AMBULANSEBEREDSKAP

18145 18t239
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14.06.18 -
ARKTISK UTSIKT AS - LEIEFORIIOLD MM

18146 r8t342
INTERPELLASJON TIL KOMMUNtrSTYREMØTE
14.06.1 8 - SAMARBEID ORDFøRER/RÅDMANN

MÄSØY KOMMLINE ,9690 Havøysund, den 1 l. juni 201g

[-*U**, " . ,.\0¡\o.rA-L^
Reidun Mortensen

ordfører

Arkiv

033

047

033

614

033



Sak 42118

REFERATSAK KOMMUNESTYREMØTE 14.06.18

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lill-Iren Sjursen
t61586

Arkiv: 033

Saksnr.:
461r6
82116
42118

Utvatg
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret

Møtedato
16.06.20t6
08.12.2016
14.06.2018

Rådmannens innstilline:
Måsøy kommunestyre tar referatsaken til orientering.

Dokumenter:

Kontrollutvalgets møteutskrift av 01.06.201 8

Saksutredning:

Kontrollutvalget i Måsøy hadde møte I.juni 2018, og møteprotokollen skal refereres i
kommunestyret.

Vedlegg:

Kontrollutvalgets møteutskrift av 01.06. 1 8

Havøysund, den I l.juni 2018

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann

[dl"-lw*
Lill-Iren Sjursen
Kontorfaglært

&r¡,ru,
I
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v
Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Møte nr. l/2018
1. Juni 2018

MØTEUTSKRIFT

Arkivkode
4t1 08

Journalnr.
20 I 8/l 8066- 1 5

Til stede:
Kontrollutvalget: Leder, Arvid Mathisen

Nestleder, Mona Aune
Medlem, Bodil Rabben Maiala
Varamedlem, Rolf Emil Jensen (vara for Bodil Rabben Majala i sak l-5l18)

Andre: Vefik IKS: Regnskapsrevisor Elena Monakh
KUSEK IKS: Rådgiver / sekretær Jan Henning Fosshaug

Måsøy kommune: Rådmann Lill Torbjørg Leirbakken og økonomisjef
Ingrid Maiala under sakene I12018 t.o.m. 512018

Forfall: Ingen.

Tid: Fredag f . iuni 2018 kl. 10.00 - 11.15

Sted: Måsøy Rådhus, møterom teknisk

Saksliste

Sak l/1 8
Havøysund Havnevesen Måsøy KFs særregnskap og årsberetning20l7 -
kontrollutvalgets uttalelse

Sak 2lt8
Måsøy Industrieiendom KFs særregnskap og årsberefning2}I7 -
kontrollutvalgets uttalelse

Sak 3/l 8
Måsøy i Vekst KFs særregnskap og årsberetning 2017 - kontrollutvalgets
uttalelse

Sak 4^8
Måsøy kommunes årsregnskap og årsmelding2}l7 - kontrollutvalgets
uttalelse

Sak 5/l I Strategiplan for regnskapsrevis.lon 20 1 8

Sak 6lr8 Kontrollutvalgets årsmelding 20 I 7

Sak 7lr8 Referater

Sak 8/1 8
Vurdering av oppdragsansvarlig regnskapsrevisors uavhengighet til Måsøy
kommune

Sak 9118 Generell orientering v/ sekretariatet

Protokoll fia møte 1-201 8 i kontrollutvalget den 1. juni 201 8.
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Leder Arvid Mathisen åpnet møtet og ønsket velkommen.

Innkallingen ble godkjent uten merknader.
Sakslisten med sakene Il20l8 t.o.m. 912018 ble godkjent enstemmig. Sak 8/2018 behandles som

første sak.

Sekretariatet meddelte at datoer i samtlige saksfremlegg er justert til dagens møtedato på grunn av

endring i opprinnelig møtedato.

Bodil Rabben Majala erklærtes inhabil til å behandle sakene 1/18-5/18 da hun er i slekt med

økonomisjef i kommunen. Hun fratrådte under behandling av disse sakene og varamedlem Rolf
Emil Jensen tiltrådte møtet i samme saker.

Sak 8/2018 Vurdering av oppdragsansvarlig regnskapsrevisors uavhengighet til Måsøy

kommune- revisj onsår et 2017

Sekretariatets tilrådnin g:
Kontrollutv alget tar oppdragsansvarlig revisors egenvurdering av uavhengighet i forhold til
Måsøy kommune til orientering. Videre forutsetter kontrollutvalget at oppdragsansvarlig
revisor tilfredsstiller de forskriftsbestemte krav.

Behandling:
Kontrollutvalget sluttet seg enstemmi g til sekretariatets ti lrådning.

Vedtak:
Kontrollutvalget tar oppdragsansvarlig revisors egenvurdering av uavhengighet i forhold til
Måsøy kommune til orientering. Videre forutsetter kontrollutvalget at oppdragsansvarlig
revisor ti I freds sti I ler de forskri ft sb estemte krav.

Sak 1/2018 Havøysund Havnevesen Måsøy KF's særregnskap og årsberetning for 2017

Sekretariatet tilrådning:
Kontrollutvalget vedtar følgende uttalelse som sendes til kommunestyret med kopi til
form annskapet, j fr. kontro ll utval gsforskrift en $ 7 :

Kontrollutvalgets uttalelse om Havøysund Havnevesen Måsøy KFs særregnskap og
årsberetningfor 2017

Kontrollutvalget har imøte den 1. juni 2018 behandlet Havøysund Havnevesen Måsøy KFs

særregnskap for 2017 . Grunnlaget for behandlingen har vært det avlagte særregnskapet og

årsberetning, og revisors beretning av 27 . april 2018.

Kontrollutvalget har merket seg at Havøysund Havnevesen Måsøy KFs særregnskap for 2017

viser et netto driftsresultat på kr 1 095 375 og et regnskapsmessig mindreforbruk på lî 498 212

Investeringsregnskapet er avsluttet i balanse.

Kontrollutvalget har i tillegg merket seg at:
Þ Revisors beretning er en beretning med forbehold om budsjett, som følge av at

investeringsregnskapet viser vesentlige budsjettavvik vedrørende utgifter.

Protokoll Íìa møte 1-2018 i kontrollutvalget den 1. juni 2018
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Ut over ovennevnte og revisors beretning av 27 . april 201 I har kontrollutvalget ikke merknader til
Havøysund Havnevesen Måsøy KFs særregnskap og årsberetningfor 2017.

Behandling:
Kontrollutvalget sluttet seg enstemmig til sekretariatets tilrådning

Vedtak:
Kontrollutvalget vedtar følgende uttalelse som sendes til kommunestyret med kopi til
formannskap et, j fr. kontro I lutval gsforskrift en $ 7 :

Kontrollutvalgets uttalelse om Havøysund Havnevesen Måsøy KFs særregnskap og

årsberetningfor 2017

Kontrollutvalget har imøte den 1. juni 2018 behandlet Havøysund Havnevesen Måsøy KFs

særregnskap for 2017 . Grunnlaget for behandlingen har vært det avlagle særregnskapet og

årsberetning, og revisors beretning av 27 . april 2018.

Kontrollutvalget har merket seg at Havøysund Havnevesen Måsøy KFs særregnskap for 2017

viser et netto driftsresultat på kr 1 095 375 og et regnskapsmessig mindreforbruk på l<r 498 212.

Investeringsregnskapet er avsluttet i balanse.

Kontrollutvalget har i tillegg merket seg at:

Þ Revisors beretning er en beretning med forbehold om budsjett, som følge av at

investeringsregnskapet viser vesentlige budsjettavvik vedrørende utgifter.

Ut over ovennevnte og revisors beretning av 27. april 2018 har kontrollutvalget ikke merknader til
Havøysund Havnevesen Måsøy KFs særregnskap og årsberetningfor 2017.

Sak 2/2018 Måsøy Industrieiendom KF's særregnskap og årsberetning 2017-
Kontrollutvalgets uttalelse

Sekretariatets tilrådning:

Kontrollutvalget har i møte den 1. juni 2018 behandlet Måsøy Industrieiendom KFs særegnskap

for 2017. Grunnlaget for behandlingen har vært det avlagte særregnskapet og årsberetning, samt

revisors beretning av 13. april20l8.

Kontrollutvalget har merket seg at Måsøy Industrieiendom KFs særregnskap for 2017 viser et

netto driftsresultat pällr -49 676,91og et regnskapsmessig resultat i balanse.

Kontrollutvaleet har i tillegs merket seg at:

Þ Revisors beretning er en norrnalberetning

Ut fra ovennevnte og revisors beretning av 1 3. april 201 8 har kontrollutvalget ikke merknader til
Måsøy Industrieiendom KFs særregnskap og årsberetningfor 2017.

Behandling:
Sekretariatet ber revisjon avklare følgende i revisors beretning: <<netto driftsresultat på kr. -
49 676,91, vil det si negativt netto driftsresultat? Sekretariatet foreslår at dette endres i vedtaket til

Protokoll fra møte l-201 8 i kontrollutvalget den 1. juni 201 8
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

negativt netto driftsresultat pälç.49 676,91. Kontrollutvalget sluttet seg enstemmig til
sekretariatets tilrådning og uttalelsen endres til negativt netto driftsresultat.

Vedtak:
Kontrollutvalget har i møte den 1. juni 2018 behandlet Måsøy Industrieiendom KFs særregnskap

for 2017 . Grunnlaget for behandlingen har vært det avlagte særregnskapet og årsberetning, samt

revisors beretning av 13. april 2018.

Kontrollutvalget har merket seg at Måsøy Industrieiendom KFs særregnskap for 2017 viser et

negativt netto driftsresultat päkt 49 676,91og et regnskapsmessig resultat i balanse.

Kontrollutvalget har i tilless merket ses at:
Þ Revisors beretning er en nonnalberetning

Ut fra ovennevnte og revisors beretning av I 3. april 201 8 har kontrollutvalget ikke merknader til
Måsøy Industrieiendom KFs særregnskap og årsberetningfor 2017.

Sak 3/2018 Måsøy i Vekst KF's særregnskap og årsberetning for 2017- Kontrollutvalgets
uttalelse

På spørsmål fra sekretariatet bekrefter revisor at det ved en skrivefeil er angitt feil fortegn i
revisors beretning når det gjelder netto driftsresultat, og bekreftet samtidig at revisors beretning vil
bli rettet opp.
Sekretariatet endret deretter sin tilrådning i forhold til at netto driftsresultat er negativt.

Sekretariatets tilrådning:
Kontrollutvalget har i møte den 1. juni 2018 behandlet Måsøy i Vekst KFs særregnskap og

årsberetning for 2017. Grunnlaget for behandlingen har vært det avlagte særregnskapet og

årsberetning, samt revisors beretning av 6. mars 2018.

Kontrollutvalget har merket seg at Måsøy i Vekst KFs sænegnskap for 2017 viser et negativt netto
driftsresultat på kr 1 460 782,- og et regnskapsmessig resultat i balanse.

Kontrollutvalset har i tillege merket seg at:
Þ Revisors beretning er en norrnalberetning

Ut fra ovennevnte og revisors beretning av 6. mars 2018 har kontrollutvalget ikke merknader til
Måsøy i Vekst KFs særregnskap og årsberetning for 2017.

Behandling:

Kontrollutvalget sluttet seg enstemmig til sekretariatets tilrådning

Vedtak:
Kontrollutvalget har i møte den 1. juni 2018 behandlet Måsøy i Vekst KFs særregnskap og

årsberetning for 2017 . Grunnlaget for behandlingen har vært det avlagte særregnskapet og

årsberetning, samt revisors beretning av 6. mars 2018.

Kontrollutvalget har merket seg at Måsøy i Vekst KFs særregnskap for 2017 viser et negativt netto
driftsresultat på kr 1 460 182,- og et regnskapsmessig resultat i balanse.

Protokoll fra møte l-201 8 i kontrollutvalget den 1. juni 201 8.
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Kontrollutvalset har tilless merket ses at:
Þ Revisors beretning er en norrnalberetning

Ut fra ovennevnte og revisors beretning av 6. mars 2018har kontrollutvalget ikke merknader til
Måsøy i Vekst KFs sænegnskap og årsberetning for 2017.

Sak 4/2018 Måsøy kommunes årsregnskap og årsmetding 2017- Kontrollutvalgets uttalelse

Innledningsvis var rådmann Lill Torbjørg Leirbakken og økonomisjef Ingrid Majala til stede for
muntlige opplysninger. Økonomisjef orienterte om regnskap og årsmelding.

Sekretariatets tilrådning:
Kontrollutvalget har i møte den I . juni 201 8 behandlet Måsøy kommunes årsregnskap og
årsmelding for 2017 . Grunnlaget for behandlingen har vært det avlagte årsregnskapet og
årsmelding, og revisors beretning av I 1 . april 2018.

Kontrollutvalget har merket seg at Måsøy kommunes årsregnskap for 2017 viser et negativt netto
driftsresultat på kr 805 151,37 og et regnskapsmessig resultat i balanse.

Kontrollutvalget har i tilleee merket seq at:

Revisors beretning er en beretning med forbehold som følge av at:
> Avskriving på vann og avløp er bokført med feil beløp. Dette har en negativ resultateffekt som
vil ha redusert mindreforbruket med kr 180 647,47, da dette beløpet skulle vært redusert bruk av
bundne fond.
Þ lnvesteringsregnskapet viser vesentlige budsjettavvik. Det henvises her til rådmannens
redegjørelse fra side 55 i årsmeldingen.

Ut over ovennevnte og revisors beretning av 1 1 april 2018 har kontrollutvalget ikke merknader til
Måsøy kommunes årsregnskap og årsmeldingfor 2017.

Behandling:
Kontrollutvalget sluttet seg enstemmig til sekretariatets tilrådning.

Vedtak:
Kontrollutvalget har i møte den 1. juni 2018 behandlet Måsøy kommunes årsregnskap og
årsmelding for 2017. Grunnlaget for behandlingen har vært det avlagte årsregnskapet og
årsmelding, og revisors beretning av 1 1. april 2018.

Kontrollutvalget har merket seg at Måsøy kommunes årsregnskap for 2017 viser et negativt netto
driftsresultat på kr 805 151,37 og et regnskapsmessig resultat i balanse.

Kontrollutvalget har i tillegg merket see at:

Revisors beretning er en beretning med forbehold som følge av at:
> Avskriving på vann og avløp er bokført med feil beløp. Dette har en negativ resultateffekt som
vil ha redusert mindreforbruket med kr 180 647,47, da dette beløpet skulle vært redusert bruk av
bundne fond.

Protokoll fra,møte 1-201 8 i kontrollutvalget den 1. juni 201 8
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Þ Investeringsregnskapet viser vesentlige budsjettavvik. Det henvises her til rådmannens
redegjørelse fra side 55 i årsmeldingen.

Ut over ovennevnte og revisors beretning av 11. april2018 har kontrollutvalget ikke merknader til
Måsøy kommunes årsregnskap og årsmeldingfor 2017.

Sak 5/2018 Strategiplan for regnskapsrevisjon 2018

Sekretariatets tilrådnin g:
Revisjonsstrategien for Måsøy kommune for revisjonsäret2018 tas til orientering.

Behandling:
Møtet ble lukket ved behandlingen av saken med unntak av selve voteringen, med hjemmel i koml. $ 78 nr,
7, jfr. koml. $ 3I nr.2 koml. $ 31 nr. 5, jfr. offentleglova g 24første ledd.

Revisor orienterte om revisjonsstrategien.

Møtet ble igjen åpnet og votering foretatt.

Kontrollutvalget sluttet seg enstemmig til sekretariatets tilrådning.

Vedtak:
Revisjonsstrategien for Måsøy kommune for revisjonsåret 2018 tas til orientering.

Varamedlem Rolf EmilJensen permitteres og Bodil Rabben Majala tiltrår møtet.

SAK 6/2018 KONTROLLUTVALGETS ÅNSNNNT,NING 2017

Sekretariatets tilrådnin g:
Den fremlagte årsmeldingen fastsettes som årsmelding for Måsøy kommunes kontrollutvalgfor 2017

Årsmeldingen oversendes kommunestyret i Måsøy med følgende innstilling:

Kontrollutvalgets innstilling tit kommunest¡rret:

Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2017 úl orientering.

Behandling:
Det fremlagte forslaget til årsmelding 2017 ble gjennomgått av kontrollutvalgsleder, med påfølgende
drøfting i utvalget. Seketariatets tilrådning ble deretter enstemmig vedtatt.

Vedtak:
Den fremlagte årsmeldingen fastsettes som årsmelding for Måsøy kommunes kontrollutvalgfor 2017

Ärsmeldingen oversendes kommunestyret i Måsøy med følgende innstilling:

Kontrollutvalgets innstilling til kommunestyret:

Kommunestyret tar kontrollutvalgets årsmelding for 2017 til orientering.

Sak 7/2018 Referater

Ingen referater foreligger.

Protokoll fra møte l-2018 i kontrolluwalget den I juni 2018
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Kontrollutvalget i Måsøy kommune

Sak 9/2018 Generell orientering v/ sekretariatet

Sekretariatet orienterte generelt vedrørende eierskapskontroll og fremdrift. Sekretariatet er godt i
gang med eierskapskontroll for kontrollutvalgene og har levert rapport i en av kommunene. Det
forespeiles at samtlige kontrollutvalg vil fü levert rapport for respektiv kommune i løpet av
planperioden.

Kontrollutvalget tok sekretariatets informasjon til orientering.

Møtet hevet kl. I l.l5

Godkjenning av protokoll ved signering:

Vi bekrefter med våre signaturer at protokollen er referert ogført i samsvar med det som fremkom
i møtet.

Arvid Mathisen/sign
leder

Rolf Emil Jensen/sign.
Varamedlem (Sak I t.o.m. stzotï)

Mona Aune/sign
nestleder

Bodil Rabben Majala/sign.
medlem (f.o.m. sak 612018)

Jan Henning Fosshaug
sekretær for kontrollutvalget

Protokoll f¡a møte 1-2018 i kontrollutvalget den 1. jmi 2018.
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Sak 43118

VEDTAKSLOGG JUNI2Ol8

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lill Torbjørg Leirbakken
161960

Arkiv:047

Saksnr.:
72116

69116

30117

2l18
65117

431t8

Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret
Kommunestyret

Møtedato
22.tt.2016
08.r2.2016
t5.06.2017
22.03.20t8
07.t2.20t7
t4.06.2018

Rådmannens innstillins:
Kommunestyret tar vedtaksloggen til orientering

Dokumenter:

DOK U 16t960-3 24.11.2016 RAD/FSK/LIS 047
Kommunest¡rret
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG KOMMUNESTYRET

DOK U 161960-8 19.06.2017 RAD/FSK/LIS 047
Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG 1 .2017 DOK U
161960-9 22.06.2017 RAD/FSTILIL 047

her
VEDTAKSLOGG .}'4^At20t7 DOK U 161960-13 13.12.2017

RAD/FSK/LIS 047

Rådmann
MELDTNG OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG 2 DOK U
t6t960-5 14.12.2016RAD/FSK/LIS 047
Rådmann
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG KOMMUNESTYRET

DOK U 161960-17 04.04.2018 RAD/FSK/LIS 047
Arkiv
MELDING OM POLITISK VEDTAK - VEDTAKSLOGG MARS 2OI8 DOK I
t61960-l 4 t8.12.20t7 RAD/FSK/LIL 047

Her
RAPPORTERING VEDTAKSOPPFØLGING

Innledning:

Kommunestyret vedtok i ksak 69116 å ta i bruk vedtakslogg for oppfølging av vedtak fattet i
kommunestyret. Vedtaksloggen legges med dette fram og inneholder alle
kommunestyrevedtak fra og med desember 2016.
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Sak 43118

Saksutredning:

Alle vedtak er lagt inn på egen linje, slik at oppfølging av hvert enkelt vedtak framkommer
tydelig. Desembermøtet er med da det legger føringer for aktivitet i 2018. Når året er omme,
tas vedtak som ikke er effektuert med til neste år for oppfølging. Loggen gär fradesember til
desember.

Når et vedtak vurderes gis det en kode som sier noe om hvor man er i prosessen. Forklaring
på kodingen finnes som vedlegg til denne saken.

Budsjettvedtaket er det splittet opp på de sektorene der de hører hjemme, og framkommer som
et nummerert punkt på vedtakslinja. Da vedtaket har bare en punkt-henvisning legges
melding om vedtak som vedlegg slik at det er mulig å finne hva punktet henviser til.

Etatssiefens/rådmannens vurdering ¡også personal- og økonomiske konsekvenser)

Vedlegg:

Havøysund, den ll.juni 2018

Lill Tordørg Leirbakken
Rådmann
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Sak 44118

INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14. JUNI2Ol8 -
AMBULANSEBEREDSKAP

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Reidun Mortensen
181339

Arkiv: 033

Saksnr.:
441t8

Utvalg
Kommunestyret

Møtedato
14.06.2018

Innstilling:

Dokumenter:
DOK r t8t339-t 07.06.20t8 RAD/FSIíORD 033

Arvid Mathisen
INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14. JLINI2OIS -

AMBULANSEBEREDSKAPEN

Innledning:

Saksutredning:
Ordførerens svar vil bli utlevert i møtet.

Vedlegg:

Havøysund, den I l. juni 2018

Reidun Mortensen
Ordfører
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Interpellasjon tilkommunestyrct 14. juni20l8 - Postnlottak Måsøy konrmune

lnterpellasjon til kommunestyret 14. jun¡ 2018

tråEl
Ëffi

Page I ofl

Arvid Mathisen <arvi.mat@infranord.no>
O,okld ilXM642 f l8/33s-l)
ñÍEnp€il^sJoa¡ nL
Kól¡lltt{f5ryRET l. Jr¡{ ?016-
NSI,J$|S€BEREIIS8 PG¡¡

to 07.06.2018 10:05

Tit:Postmottäk Måsøy kommLrne <postmottak@masoy.kommune.no>; Reidun Mortensen
< ordforer@masoy.kommune-no > ;

rop:Lill Torlrjørg Leirbakken <lill.tortrjorg@rnasoy.kommune-no>; Georg mathisen <golan@online.no>;

1 vedlegg (13 KB)

INTERPIt.l"ASJON Tll- KOMMUNESTYRTT 14.06.2018.docx;

Ardlører
Vedlagt følger interpellasjon ve<jr ambulanseberedska¡:en i Havøysund. Ber om at denne blir besvart i kommunestyrets møt€
14. juni 2018

Arvid Matlrisen

Komrn.st repr. Måsøy AP Õþ3
ßÍBa-
7 fJN ?ûln

{

Ëc,r'trr-lo.'+ciø

https:/lmail.masoy.kommune. no/owa/ 07.06.2018



INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYRET 14. JUNl2018 - ambulanseberedskap

Ordfører

La meg først spørre: Er det riktig at brann- og redningstjenesten har hatt utrykninger etter
opprínging fra 1,70 sentralen, for transport av akutt syke personer? I tilfelle , hvor mange
ganger og hva har de syke personene blitt transportert í? Hvem betaler i tilfelle for slik
< syketransport> ?

La megfortsette å si at dersom det medfører riktighet at akutt syke personer har blitt
transportert i båre med private biler/varebiler, så bryter denne transporten antakelig

vegtrafikkloven. Men det er kanskje ikke det verste. Dette viser at ambulanseberedskapen i

kommunen på langt nær er tilfredsstillende. Jeg vil gå så langt som å si at beredskapen

setter liv og helse i fare

Jeg har fått kunnskap om at det bygges opp en ambulanseberedskap på Skaidi hvor
pasienter som fraktes bla fra Måsøy, skal over ny ventende ambulanse for videretransport til
sykehus, Jeg har også fått kjennskap til at det heretter bare skal være en ambulansebil

stasjonert i Havøysund. Mao når ambulansen er ute av Havøysund, enten på kjøring tilskaidi
eller andre steder i kommunen, så er Havøysund uten ambulanse. I verstefall kan dette
medføre at Havøysund ikke har ambulansetjeneste over flere timer. Med de forhold som av

og til inntreffer vinterstid, med kolonne og stengte veier, kan man risikere at
ambulanseberedskapen er satt ut av spill i mange, mange timer, ja, kanskje døgn også.

Ett er at ambulansen skal kjøre pasienter til sykehus. Et annet er at pasienter/akutt syke

personer skaltransporteres til enten redningsskøyta (ambulansebåten), til et ventende See

King helikopter eller for den saks skyld til helsesenterets mottak. Dersom ambulansen er ute

fra Havøysund, enten for en kort periode eller over lengere tid, så vil transport til
ambulansebåt, helikopter eller til helsesenteret måtte skje med private biler. Mener
ordfører at dette er en god nok ambulanseberedskap? Hva har kommune eller ordfører
gjort for å sikre at det til enhvertid er en ambulansebil m/personelltilgjengelig i HavØysund?

9690 HavØysund, 09,06 .20L8

Arvid Mathisen

Kommunestyrerepr, MåsØy AP
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INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYREMØTE 14.06. 18 .
ARKTISK UTSIKT AS. LEIEFORHOLD MM

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Lill Torbjørg Leirbakken
t81239

Arkiv:614

Saksnr.:
2sn8
451r8

Utvalg
Formannskapet
Kommunestyret

Møtedato
15.05.2018
14.06.2018

Innstilling:

Dokumenter:
DOK U 18/239-3 02.05.2018 RAD/FSK/LLL 614

REFERAT MØTE27IO4-18 DOK I 181239-5

RAD/FSK/LIL 614
Arktisk utsikt as

ARKTISK UTSIKT AS DOK U 181239-6

RAD/FSK/LIL 614
Arktisk utsikt as

ARKTISK UTSIKT AS DOK I I81239-7
RAD/FSK/LIL 614

Aslak Lango
VEDR. AVHOLDT }.|4ØTE DOK I 181239-I

RAD/FSK/LIL 614
Brækhus Advokatfirma DA
ARKTISK UTSIKT AS - LEIEFORHOLD MM DOK U
02.05 .20 I 8 RAD/FSK/LIL 61 4

REEFERAT MØTE27IO4-18 DOK I 181239-4

RAD/FSKiLIL 614
Arktisk utsikt as

ARKTISK UTSIKT AS DOK T 181239-8

RAD/FSIILIL 614
Brækhus advokatfirma AS
VEDR. ARKTISK UTSIKT AS . LEIEAVTALE

Interpellasjon fra Måsøy Arbeiderparti v/ Georg Mathisen - 09.06.18

Innledning:

Saksutredning:

Varaordførerens svar vil bli utlevert i møtet.

Lill Torbjørg Leirbakken
Rådmann

04.05.2018

04.05.2018

09.05.2018

23.04.2018

181239-2

04.05.2018

14.05.2018

Havøysund, den I l.juni 2018
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Ordfører:
Måsøy kommune har gjennom llere år ønsket og støttet driften av ïestâuranten på Arctic
View. Således var man veldig glad og tilfreds med at Arktisk Utsikt AS inngikk leiekontrakt
med Måsøy kommune om leie og drift. Kommunen har også bidratt med økonomisk støtte
for at bedriften skulle ha ryggrad til å kunne utvikle seg og på sikt sikre driften.
Ârctic View ble firransiert og etablert som et spleiselag rnellorn Arclic Wind AS, Ilepvåg
Krafilag og Måsøy kommune. Anlegget kom som en følge av etableringen av
vindmølleparken på l{avøygavelen. Kommunen har i ettertid påkostet asfältering av halve
veien og brønnboring etter vann.
Som alle kjenner til skal Fi¡rnmark Krafl, som nå eier vindrnølleparken, ta ned de ganrle
vindmøllene og erstatte dem nled I *. I I nye. Den I3.04.2018 f ikk Måsøy kommune lrrcv fra
advokat Erling Keyser som bistårArktisk Utsikl om at eventuelle tap som Arktisk Ulsikt
måtte fä under utbyggingen av vindmølleparken må clekkes i sin helhet av Måsøy komnrune
cller Finnmark Kraft.
La meg si at dette kom veldig ovenaskende på nrzurgc all clen stund Måsøy kommunc har vært
velvillig og til og med bidmtt økonomisk til drillen av Arktisk {.Jtsikt AS, i tillegg til at dct
ikke betales husleie. I stedet for å legge seg på en erstatningslinje burde eieme se mulighetenc
for inntjening ved bespisning/servering av de mange arbeidslakeme som vil være på Gavelen i
anleggsperioden. Det kzur hcnde en slik aktivitet vil gi mere i kassa enn eventuelle
erstatningsbeløp?
Ordfører; kan kommunestyret ffi en olientering om saken og hvor den star i dag?

I{avøysund, 09.06.20 1 I

Georg Mathisen
MåsøyAP
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INTERPELLASJON TIL KOMMUNESTYREMøTE 14.06.18 -
SAMARBEID ORDFØRER/RÅDMANN

Saksbehandler:
Arkivsaksnr.:

Reidun Mortensen
181342

Arkiv: 033

Saksnr.:
46118 Kommunestyret

Utvalg Møtedato
14.06.2018

Innstilling

Dokumenter:

DOK I

Innledning:

Saksutredning:

Ordførerens svar vil bli utlevert i møtet.

Vedlegg:

Havøysund, den 11.juni 2018

181342-1 11.06.2018 RAD/FSK/ORD 033

Måsøy arbeiderparti
TNTERPELLAS JON TIL KOMMI.INE STYREMØTE I 4. 06. 1 8

Reidun Mortensen
Ordfører
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Arvid Mathisen <arvi.mat@infranord.no>
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fr 08.06,2018 1û:24

T¡l:Postmottåk Måsøy kommune <postmoltak@nrasoy.kommune.no>; Reidun Mortensen
< ordforer@ masoy.kommune.no > ;

xopi:Lill Icrbjørg Leirbakken <lill.torbjorg@masoy.kommune.no>;

ì vecllegg (14 KË)

INTERPILl-45]ON Tlt KOMMUN[5IYR[I14.CI6.2018 - samarbeid ordfører-rådmann,docx,

Ordfører
Vedlagt følger interpellasjon vedr folkevalgtopplæring og samarbeid mellom ordfører og
rådmann. Ber om at denne blir besvart i kommunestyrets møte 14. juni 2018

Arvid Mathisen
Komm"st repr. Måsøy AP

https ; l/mai L masoy. kommune.no/owa/ I t.06.20t8



I NTE RPÉLIASJON Tl L KOMM UN ESTYRET 1¡1. J Ur'¡l 2018

Ordfører

I kornmunestyret 22. mars i åpent møte, kom det klart fram at arbeidsforholdene mellom

ordfører og rådmann ikke r¡ar gode. Rådmannen sto fram og var klart frustrert over

manglende samarbeid mellom den administrative og politiske ledelse. I debatten sorn fulgte

kom det også fram at flere av de folkevalgte benyttet seg âv ansattÊ r<utel i

kommuneorganisasjonen for å skaffe seg innsikt i enkeltsaker. Det var sogät representanter

som innrømmet det og fra talerstolen ba om unnskyldning for en slik framgangsmåte. Fra

talerstolen ble det påpekt at vi sorn folkevalgte kun har rådmannen å forholde oss til i

administrasjonen. Hvem rådrnannen ber svare for seg, blir rådmannen$ säk. Jeg har forstått
det slik at folkevalgte i dag mere retter seg etter de spilleregler sorn gjelder da man nå i langt

større grad retter kontakten til admínistrasjonen gjennom rådmannen. Fra talerstolen ble

det også påpekt at ansatte som utleverer opplysninger uten samtykke eller at rådmannen er

involvert isaken, kan bli oppfattet som illojale ovenfor sin administrative sjef. Men dette er

en sak rådn'lannen får ordne opp i og avklare ovenfor sine ansatte.

Ordføreren er den øverste tillítsvalgte ledelse i ksmmunen og har ikke rnere makt enn det
flertallet i kommunestyret til enhver tíd uttrykker. La meg også påpeke at ardfører er

ordf ürer for hele kommu¡cEtyret og ikke bare for den gruppering ordfører har sitt utspring
fra. I det daglige arbeidet spiller ordfører en sentral rolle som bindeledd og formidler av

synspunl<ter mellom de folkevalgte og administrasjonen. lkke minst viktig er forholdet

mellom administrasjonssjefen på den ene siden og ordføreren på den ânnen. E! konstruktivt

Saf¡arbeíd mellom disse er på ma[ee måter en forutsetninÊ for den. nød-vqndieq

sa mlr atd ling m ellom dggverste fol keva lgte organ g.f og ad m i n istra gionen,

I kommunestyrets mûte 22. rnars kom det fram et klart behov for fslkevalgtopplæring slik at

både folkevalgte og administrasjonen klarere kan definere sine egne posisjoner og roller.

Det var et klart ønske fra kommunestyret at dette skulle prioriteres. Men det tillyste møte

den 4" april med f*lkevalgtopplæring, ble av forståelige grunn€r avlyst, Rasfare og stengte

veier tillot ikke møtevirksomhet der ekstern bistand kunne delta.

Mitt spørsmål blir derfor til ordfører, når planlegges og berammes et nytt mØte slik at

folkevalgtopp læring kan gjen nomføres?

Når det er kommet til uttrykk samarbeidsproblemer melfom den øverste politiske og

administrative ledelse, vil det være viktíg å få ryddet opp idette. Ëtter min mening kan dette
skje bta giennom folkevalgtopplæring og herigjennom få en klarere forståelse mellom

politikk og administrasjon og her definere de ulike rollene. Dette er særlig viktig i en tid der
tvlâsøV kommune over år har :litt med befolkningsnedgang og er i en omstillingssituasjan.

Det er da Måsøy kornmune trenger både politisk og administrativ kraft for å gjennomføre

tiltak som kan skape vekst og utvikling. ft konstruktivt og godt samarbeid mellom ordfører
og rådmann er en forutsetning i så måte.



Det vil alltid være slik at det er den øverste politiske lederen, altså ordfører i dette tilfelle,
som må ta de initiativ som må til for at samarbeidet mellom de folkevalgte og

administrasjonen skal komme i ordnede former og lykkes. I nevnte kommunestyret 22. mars

kom det altså fram at arbeidsforholdene mellom ordfører og rådmann var anstrengt og ikke

fu n gerte ti lfredssti I lende.

Mitt andre spørsmål blir derfor; hva er grunnen til at samarbeidet mellom ordfører og

rådmann ikke fungerer og har ordfører tatt eller vil ordfører ta nødvendige initiativ eller
treffe tiltak som kan bedre arbeidsforholdet?

I tilfelle det er tatt in¡tiativ eller truffet tiltak, så ber jeg ordfører redegjøre for det. Og i

tilfelle; er arbeidsforholdene mellom ordfører og rådmann slik at vi som folkevalgte kan

være trygge på at kommunen har gjennomføringskraft og at arbeidsforholdene er slík at vi

kan sikre trygge og gode lokalsamfunn og være i stand til å utvíkle disse?

9690 Havøysund, 08.06.2018

Arvid Mathisen

Komm.st. repr. Måsøy AP


